

Filed with the Registrar of Regulations  
Déposé auprès du registrateur des règlements

AUG 20 2020

Number (O. Reg.)

Numéro (Règl. de l'Ont.)

458/20

[Bilingual]

**CONFIDENTIAL**  
Until filed with the  
Registrar of Regulations

REG2020.0654.e  
5-AR

## ONTARIO REGULATION

made under the

### REOPENING ONTARIO (A FLEXIBLE RESPONSE TO COVID-19) ACT, 2020

#### EXTENSIONS OF ORDERS

##### General extension

1. The effective period of each of the orders listed in the Schedule to this Regulation is extended to the first instant of September 22, 2020.

##### Extension of specific orders

2. The effective period of each order set out in Column 1 of the following Table is extended to the first instant of the date set out opposite the order in Column 2.

TABLE

Item	Column 1 Order	Column 2 Date to which the effective period is extended
1.	Order in council filed as O. Reg. 205/20 (Education Sector)	August 31, 2020
2.	Order in council filed as O. Reg. 73/20 (Limitation Periods)	September 14, 2020

##### Commencement

3. This Regulation comes into force on the day it is filed.

#### SCHEDULE

##### ORDERS SUBJECT TO THE GENERAL EXTENSION

1. Order in council filed as O. Reg. 364/20 (Rules for Areas in Stage 3)
2. Order in council filed as O. Reg. 363/20 (Stages of Reopening)

3. Order in council filed as O. Reg. 345/20 (Patios)
4. Order in council filed as O. Reg. 263/20 (Rules for Areas in Stage 2)
5. Order in council filed as O. Reg. 241/20 (Special Rules Re Temporary Pandemic Pay)
6. Order in council filed as O. Reg. 240/20 (Management of Retirement Homes in Outbreak)
7. Order in council filed as O. Reg. 210/20 (Management of Long-Term Care Homes in Outbreak)
8. Order in council filed as O. Reg. 195/20 (Treatment of Temporary COVID-19 Related Payments to Employees)
9. Order in council filed as O. Reg. 193/20 (Hospital Credentialing Processes)
10. Order in council filed as O. Reg. 192/20 (Certain Persons Enabled to Issue Medical Certificates of Death)
11. Order in council filed as O. Reg. 190/20 (Access to Personal Health Information by Means of the Electronic Health Record)
12. Order in council filed as O. Reg. 177/20 (Congregate Care Settings)
13. Order in council filed as O. Reg. 163/20 (Work Deployment Measures for Mental Health and Addictions Agencies)
14. Order in council filed as O. Reg. 158/20 (Limiting Work to a Single Retirement Home)
15. Order in council filed as O. Reg. 157/20 (Work Deployment Measures for Municipalities)
16. Order in council filed as O. Reg. 156/20 (Deployment of Employees of Service Provider Organizations)
17. Order in council filed as O. Reg. 154/20 (Work Deployment Measures for District Social Services Administration Boards)
18. Order in council filed as O. Reg. 146/20 (Limiting Work to a Single Long-Term Care Home)

19. Order in council filed as O. Reg. 145/20 (Work Deployment Measures for Service Agencies Providing Violence Against Women Residential Services and Crisis Line Services)
20. Order in council filed as O. Reg. 141/20 (Temporary Health or Residential Facilities)
21. Order in council filed as O. Reg. 132/20 (Use of Force and Firearms in Policing Services)
22. Order in council filed as O. Reg. 129/20 (Signatures in Wills and Powers of Attorney)
23. Order in council filed as O. Reg. 121/20 (Service Agencies Providing Services and Supports to Adults with Developmental Disabilities and Service Providers Providing Intervenor Services)
24. Order in council filed as O. Reg. 118/20 (Work Deployment Measures in Retirement Homes)
25. Order in council filed as O. Reg. 116/20 (Work Deployment Measures for Boards of Health)
26. Order in council filed as O. Reg. 114/20 (Enforcement of Orders)
27. Order in council filed as O. Reg. 98/20 (Prohibition on Certain Persons Charging Unconscionable Prices for Sales of Necessary Goods)
28. Order in council filed as O. Reg. 95/20 (Streamlining Requirements for Long-Term Care Homes)
29. Order in council filed as O. Reg. 82/20 (Rules for Areas in Stage 1)
30. Order in council filed as O. Reg. 80/20 (Electricity Price for RPP Consumers)
31. Order in council filed as O. Reg. 77/20 (Work Deployment Measures in Long-Term Care Homes)
32. Order in council filed as O. Reg. 76/20 (Electronic Service)
33. Order in council filed as O. Reg. 75/20 (Drinking Water Systems and Sewage Works)
34. Order in council filed as O. Reg. 74/20 (Work Redeployment for Certain Health Services Providers)

**CONFIDENTIEL**  
jusqu'au dépôt auprès du  
registrateur des règlements

Reg2020.0654.f05.EDI  
5-AR

## RÈGLEMENT DE L'ONTARIO

pris en vertu de la

### LOI DE 2020 SUR LA RÉOUVERTURE DE L'ONTARIO (MESURES ADAPTABLES EN RÉPONSE À LA COVID-19)

### PROROGATION DE DÉCRETS

#### Prorogation générale

1. La période de validité de chacun des décrets qui sont énumérés à l'annexe du présent règlement est prorogée jusqu'au premier instant du 22 septembre 2020.

#### Prorogation de décrets particuliers

2. La période de validité de chaque décret qui est indiqué à la colonne 1 du tableau suivant est prorogée jusqu'au premier instant de la date indiquée dans la colonne 2 en regard du décret.

TABLEAU

Point	Colonne 1 Décret	Colonne 2 Date à laquelle la période de validité est prorogée
1.	Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 205/20 (Secteur de l'éducation)	31 août 2020
2.	Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 73/20 (Délais de prescription)	14 septembre 2020

#### Entrée en vigueur

3. Le présent règlement entre en vigueur le jour de son dépôt.

#### ANNEXE DÉCRETS VISÉS PAR LA PROROGATION GÉNÉRALE

1. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 364/20 (Règles pour les régions à l'étape 3)

2. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 363/20 (Étapes de la réouverture)
3. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 345/20 (Terrasses)
4. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 263/20 (Règles pour les régions à l'étape 2)
5. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 241/20 (Règles spéciales concernant la prime temporaire liée à la pandémie)
6. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 240/20 (Gestion des maisons de retraite touchées par une éclosion)
7. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 210/20 (Gestion des foyers de soins de longue durée touchés par une éclosion)
8. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 195/20 (Façon de traiter les paiements temporaires liés à la COVID-19 faits aux employés)
9. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 193/20 (Processus d'accréditation des hôpitaux)
10. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 192/20 (Autorisation de certaines personnes à délivrer des certificats médicaux de décès)
11. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 190/20 (Accès aux renseignements personnels sur la santé au moyen du dossier de santé électronique)
12. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 177/20 (Habitations collectives)
13. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 163/20 (Mesures d'affectation du travail pour les organismes de santé mentale et de lutte contre les dépendances)
14. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 158/20 (Travail limité à une seule maison de retraite)
15. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 157/20 (Mesures d'affectation du travail pour les municipalités)
16. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 156/20 (Affectation des employés des organisations de prestation de services)
17. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 154/20 (Mesures d'affectation du travail pour les conseils d'administration de district des services sociaux)

18. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 146/20 (Travail limité à un seul foyer de soins de longue durée)
19. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 145/20 (Mesures d'affectation du travail pour les organismes de service fournissant des services résidentiels pour les femmes victimes de violence et des services de ligne téléphonique d'écoute)
20. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 141/20 (Établissements de santé ou d'hébergement temporaires)
21. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 132/20 (Usage de la force et maniement des armes à feu dans le cadre de la prestation des services policiers)
22. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 129/20 (Signatures dans les testaments et les procurations)
23. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 121/20 (Organismes de service fournissant des services et soutiens aux adultes ayant une déficience intellectuelle et fournisseurs de services fournissant des services d'intervention)
24. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 118/20 (Mesures d'affectation du travail dans les maisons de retraite)
25. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 116/20 (Mesures d'affectation du travail pour les conseils de santé)
26. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 114/20 (Exécution des décrets)
27. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 98/20 (Interdiction imposée à certaines personnes de demander un prix exorbitant pour la vente de denrées nécessaires)
28. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 95/20 (Streamlining Requirements for Long-Term Care Homes)
29. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 82/20 (Règles pour les régions à l'étape 1)
30. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 80/20 (Coût de l'électricité pour les consommateurs assujettis à la grille tarifaire réglementée)
31. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 77/20 (Mesures applicables à la réaffectation du personnel dans les foyers de soins de longue durée)
32. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 76/20 (Signification électronique)

33. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 75/20 (Drinking Water Systems and Sewage Works)
34. Décret déposé comme Règl. de l'Ont. 74/20 (Réaffectation du travail - certains fournisseurs de services de santé)